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MØDEREFERAT BORGERFORENINGEN 

TORSDAG D. 7. SEPTEMBER 2023, KL. 18.30 I SIMMELKÆRHUS 

Til stede: Frederik Hoff, Jean Eden, Thomas Kristensen, Dorthe Vindbjerg, Lis Carlsen, Fritz Nørgård. 

Fraværende: Bjarne V. Hansen 

DAGSORDEN  

1. Godkendelse af dagsorden (TB) 

2. Siden sidst (TO) 

a. Landsbykontaktudvalget 

b. Tilbagemelding fra Herning Kommune 

3. Huset 

a. Store sal (TO) 

b. Indgang (TD/TB) 

4. Projektor (TD) 

5. Arrangementer (TB) 

Kommende arrangementer: 

a. Grillaften 

b. Dameaften d. 29. september 

c. Brandhunden Aske og hans hundefører 

6. Eventuelt 

7. Næste møde (TB) 

- TO (Til orientering), TD (Til diskussion/debat) TB (Til beslutning).  

Ad 1. Godkendelse af dagsorden (TB)  

Godkendt 

Ad 2. Siden sidst (TO) 

a. Landsbykontaktudvalget  

Møde d. 7. september 2023. Der blev debatteret fondssøgning. Der kan søges max 75.000,- pr. 

projekt. Derudover er der ændret i afstemningsmetode. Hvis man har fået max ét år, så ryger man 

bagerst i køen året efter. Vi har ikke søgt i 2022, så vi vil indsende en ansøgning til den næste pulje. 

Thomas finder ud af til hvad. 

Flextrafik var også forbi for bl.a. at informere om det skilt med Flextrafik knudepunkt, der er blevet 

sat op ved forsamlingshuset. Thomas beklagede sig over den manglende information inden, det 

blev sat op. De henviste til deres hjemmeside - som er rigtig svær at finde rundt på, så det bliver 

ikke nemt for de ældre. Der skulle dog komme en informationsbrochure senere på året. 

Projektet Landsbyfortællinger er stadig i gang. Vi er også blevet inviteret, men projektet har taget 

væsentlig længere end forventet, så det nu kører på 2. år. Bl.a. vil kommunen gerne have 

drivkræfterne i byerne ind og fortælle om nærområdet. Vi har et par kandidater i tankerne. 
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Generelt vil Herning Kommune rigtig gerne landsbyerne og vil støtte op om byerne, så det håber vi, 

at der også ligger handling bag.  

b. Tilbagemelding fra Herning Kommune (ift. grønne områder) 

Svend Erik Blåbjerg har, efter hans besøg her før sommerferien, fået at vide, at de skal spare en 

million på grønne områder i kommunen. Vi har næsten fået lovning på, at det ikke vil berøre 

Simmelkær, da besparelsen, for ikke at klippe græsset på kroket/petanque banen, er minimal. 

Ad 3. Huset 

a. Store sal (TO) 

Gulvet er blevet slebet og lakeret igen, og det er okay nu - ikke så godt som håbet, men det er 

bedre end sidste gang.  

b. Indgang (TD/TB) 

Akustikpladerne bliver hentet i morgen (d. 8/9-23). 

Renoveringen bliver nødt til at blive hverdagsaftener, da huset er lejet ud indtil december.  

Frederik hjælper med at pille knagerækker m.m. ned. Dorthe og Jean vil gerne hjælpe med at male. 

Thomas siger til, når det er tid. 

Ad 4. Projekter (TD) 

Byhave på sportspladsen: Herning Kommune vil gerne overdrage råderetten på arealerne til os. Der 

er også mange fondsmidler at hente, fordi det kan gå under miljø/biodiversitet/vild med vilje. Vi 

kan starte med den første boldbane tættest på byen, og så kan vi altid udvide til den næste bane. 

Kommunen vil være behjælpelig, det de kan - vi håber på fx frugttræer og slotsgrus. 

Thomas laver nogle tegningsforslag. Evt. op til generalforsamlingen, så der er noget folk kan se, da 

det vil være 100% afhængigt at byens arbejdskraft. Thomas kigger også på fondsmidler. 

Ad 5. Arrangementer (TB) 

KOMMENDE ARRANGEMENTER: 

a. Grillaften 

Bliver nødt til at blive en hverdagsaften, da huset er lejet ud samtlige weekender. 

Men vi har desværre ikke tid nu, hvor det er godt vejr, så vi håber på godt vejr i de kommende 

uger. 

b. Dameaften d. 29. september 

Dorthe og Jean får sat sig sammen og fundet ud af hvad, der skal købes, og hvad menuen skal 

være. Vi satser på at lave maden selv. Herrerne vil gerne stå i køkkenet igen. 

c. Brandhunden Aske og hans hundefører 

Der er lavet aftale om, at de kommer kl. 12 efter brunch - så længe de ikke bliver kaldt på arbejde. 
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Ad 6. Eventuelt (TB) 

• Der er søgt fondsmidler til at få livemusik til fællesspisning. Det er en fond, som Thisted Forsikring 

står for, og vi når lige nøjagtig med i det geografiske område. 

• Opslag om julefrokost skal laves nu, da firmaerne er i gang med planlægning af årets julefrokost. 

Der skal findes menu og pris inden, vi kan lave opslag - Kokken og Jomfruen tager 150,- JA Dinner er 

for dyr. Vi kender ikke Lones pris endnu, men vi forhører os. Thomas får indhentet tilbud på mad, 

og sender det rundt på mail til godkendelse. Frederik snakker med Pedro, om han vil spille i år.  

 

Ad 7. Næste møde 

ONSDAG d. 4. oktober kl. 18.30 i Simmelkærhus.  


